
Delivering Australia’s best sustainable produce to the world

نقدّم أفضل المنتجات المستدامة من أستراليا إلى العالم
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Harvest Road focuses on high quality agricultural food 
products in Western Australia.
O U R  S T O R Y   Harvest Road Group are a family-owned, proud West Australian 
integrated Cattle & Beef and Aquaculture business. Our diverse operations span the 
entire state, from the majestic Kimberley region in the north down to scenic beauty 
of Albany in the south, partnering with over 1,400 small businesses to deliver Western 
Australia’s quality produce to our customers across Australia and around the world 
through our lead brands Harvey Beef and Leeuwin Coast. 

We are proud of our heritage and ambitious for our future, striving to make a positive 
impact on our people and their wellbeing, our environment and the eco systems within 
our stewardship, and the communities and partnerships we are nurturing.

تركز هارفست رود على المنتجات الغذائية الزراعية عالية الجودة في غرب أستراليا.
قصتنا هارفست رود جروب هي شركة مملوكة لعائلة، تفخر بأعمالها المتكاملة في تربية الماشية ومنتجات اللحم البقري 

والاستزراع المائي في غرب أستراليا. تمتد عملياتنا المتنوعة في جميع أنحاء الولاية، من منطقة كيمبرلي المهيبة في الشمال إلى 
الجمال الخلّّاب في ألباني في الجنوب، بالشراكة مع أكثر من 1400 شركة صغيرة لتقديم منتجات غرب أستراليا عالية الجودة 

لعملائنا في جميع أنحاء أستراليا وحول العالم من خلال علامتينا التجاريتين الرائدتين هارفي بيف وليووين كوست.

نفخر بتراثنا وكلنا طموح من أجل مستقبلنا، ونسعى جاهدين لإحداث تأثير إيجابي على موظفينا ورفاهيتهم، وبيئتنا، والأنظمة البيئية 
في إطار إدارتنا، والمجتمعات والشراكات التي نرعاها.
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For over 100 years Harvey Beef has 
been serving quality Australian 

beef for Australia and international 
markets. Our cattle are raised
and sourced from the pristine 

environment of  Western Australia.

لأكثر من 100 عام، تقدّم هارفي بيف لحوم 
الأبقار الأسترالية عالية الجودة لأستراليا 

والأسواق الدولية.
تتم تربية الماشية لدينا وتستمد مواردها من 

البيئة النقية في غرب أستراليا.

Harvey Beef Reserve houses our 
100-day grain fed program.

This product range has been MSA-
graded and reserved for foodservice 

and retail partners, offering 
incredible taste and consistency.

تحتضن هارفي بيف ريزيرف برنامجنا للتغذية 
على الحبوب الذي يمتد لمدة 100 يوم. صُنفت 
سلسلة المنتجات هذه من قِبل برنامج معايير 
اللحوم الأسترالية )MSA( وحجزها لشركاء 

خدمات الطعام وتجارة التجزئة، والتي توفر مذاقاً
وقواماً مذهلين.

West Rivers is Harvest Road’s 
pinnacle beef brand and houses 

our F1 Wagyu program.
The product range is available

in a variety of marble scores
to suit customer needs.

ويست ريفرز هي العلّامة التجارية الرائدة 
للحوم الأبقار في هارفست رود وتطبّق برنامج 

.F1 واغيو
تتوفر سلسلة المنتجات في مجموعة متنوعة 
من درجات اللحم المتنوع في نسب الدهون 

لتناسب احتياجات العملّاء.

Sustainable and delicious shellfish 
from pristine Western Australian 

waters. Leeuwin Coast grows 
delicious and sustainable shellfish 

on our aquaculture farms in 
Albany, Western Australia.

محار لذيذ ومستدام من المياه الأسترالية 
الغربية النقية. تزرع ليووين كوست المحار 

اللذيذ والمستدام في مزارع الاستزراع المائي 
في ألباني، غرب أستراليا.



Harvey Beef is an iconic Western Australian beef brand that has
been serving quality Australian beef for over 100 years.
Since 1919 Harvey Beef has fostered long lasting relationships with Western Australia’s
best beef producers. 

From the pristine and rugged Kimberley and Pilbara regions where the cattle feed on the natural 
grasses of the rangelands, to the green grass pastures of the Great Southern and South Western 
regions, Harvey Beef and our producers place the highest priority on animal welfare and food 
safety. We have MSA programs suitable for domestic and international markets.

O U R  R A N G E
Harvey Beef supply a complete range of beef products including: 
• MSA graded pasture fed beef • Prime Steer & Steer beef
• Selected retail beef lines • Selected *A* beef
• Yearling beef • Manufacturing beef

هارفي بيف هي علّامة تجارية شهيرة للحوم الأبقار في غرب أستراليا، والتي لطالما قدّمت ولا تزال لحوم 
الأبقار الأسترالية عالية الجودة منذ أكثر من 100 عام.

منذ عام 1919، عززت هارفي بيف علّاقات طويلة الأمد مع أفضل منتجي لحوم الأبقار في غرب أستراليا.
تضع هارفي بيف ومنتجونا الأولوية القصوى على رعاية الحيوانات وسلّامة الغذاء، وهو ما يظهر بدءاً من المناطق النقية والوعرة في كيمبرلي 

وبيلبارا حيث تتغذّى الماشية على الحشائش الطبيعية في أراضي الرعي ووصولاً إلى المراعي العشبية الخضراء في المنطقة الجنوبية الكبرى 
والمنطقة الجنوبية الغربية. ولدينا برامج معايير اللحوم الأسترالية )MSA( تناسب الأسواق المحلية والدولية.

سلسلتنا
:توفر هارفي بيف سلسلة كاملة من منتجات لحوم الأبقار بما في ذلك

• اللحم البقري برايم ستير وستير )MSA( اللحم البقري المغذّى على المراعي بتصنيف من برنامج معايير اللحوم الأسترالية •
• اللحم البقري *A* المنتقى • خطوط إنتاج لحوم الأبقار المنتقاة للبيع بالتجزئة     

• تصنيع لحوم الأبقار • لحوم البقر الصغير     



Harvey Beef Reserve houses our 100-day grain fed product range.
It has been reserved for our foodservice and specialty retail partners 
both domestically and internationally.
O U R  G R A I N - F E D  P R O G R A M We have leveraged our integrated supply chain to breed, 
graze and process high quality cattle, allowing us to maintain control over the standards and 
consistency of the final product. The specially selected cattle have been
grain finished for a minimum of 100 days at our Koojan Downs feeding facility, located 2 hours 
northeast of Perth. This nutrition-focused process ensures impeccable tenderness and
a distinct flavour that guarantees an exceptional eating experience.

M S A  G R A D E D   Harvey Beef Reserve is independently graded to ensure the highest
quality and consistency. Our supply chain is accredited by Meat Standards Australia (MSA), 
an independent program that has been established to guarantee beef quality.

تحتضن هارفي بيف ريزيرف سلسلة منتجاتنا التي تبلغ مدتها 100 يوم والمُغذّاة على الحبوب. وتقدم 
خدماتها حصراً للشركاء المتخصصين في خدمات الطعام وتجارة التجزئة على المستويين المحلي 

والدولي.

ولقد استفدنا من سلسلة التوريد المتكاملة لدينا لتربية الماشية ذات الجودة العالية ورعيها والتعامل معها، وهو  برنامجنا للتغذية على الحبوب
ما يسمح لنا بالحفاظ على الالتزام بمعايير المنتج النهائي واتساقه. لقد اكتملت دورة تسمين الماشية المنتقاة بشكل خاص على الحبوب لمدة 

100 يوم على الأقل في مرافقنا للتغذية في كوجان داونز، على بُعد ساعتين شمال شرق بيرث. تضمن هذه العملية التي تركّز على التغذية، 
طراوة مثالية ونكهة مميّزة وتجربة تناول طعام استثنائية.

هارفي بيف ريزيرف مصنفة بشكل مستقل لضمان أعلى جودة واتساق. إنّ سلسلة  )MSA( تصنيف برنامج معايير اللحوم الأسترالية
التوريد لدينا معتمدة من قِبل برنامج معايير اللحوم الأسترالية )MSA(، وهو برنامج مستقل تم إنشاؤه لضمان جودة لحوم الأبقار.



West Rivers is Harvest Road’s pinnacle beef brand.
Western Australia’s beautiful and unique coastline creates a network of rivers that flow across
the state to produce pristine agricultural land. Our farming footprint is positioned alongside this 
iconic network of rivers and our premium cattle are the beneficiary of this unique landscape.

Our Wagyu cattle are fed specialised diets which contain a mixture of Western Australian grains 
and are fed for 350+ days to guarantee the best level of quality, tenderness and consistency.

Our West Rivers program involves working with a select producer group to raise a small herd
of high-quality F1 Wagyu cattle. The West Rivers product range is available in a range of marble
scores for selected specialty food service and retail partners, both domestically and internationally.

ويست ريفرز هي العلّامة التجارية للحوم الأبقار في هارفست رود.
يخلق الخط الساحلي الجميل والفريد في غرب أستراليا شبكة من الأنهار التي تتدفّق عبر الولاية لتشكيل أراضٍ زراعية بِكر. تقع مساحتنا الزراعية 

على طول هذه الشبكة الشهيرة من الأنهار وتستفيد ماشيتنا المتميّزة من هذا المشهد الطبيعي الفريد.

تتّبع أبقار واغيو لدينا أنظمة غذائية متخصّصة تحتوي على خليط من الحبوب الأسترالية الغربية وتُغذى لأكثر من 350 يوماً لضمان أفضل مستوى 
من الجودة، والطراوة، والاتّساق.

يتضمن برنامجنا ويست ريفرز العمل مع مجموعة منتقاة من المنتجين لتربية قطيع صغير من أبقار واغيو F1 ذات الجودة العالية. تتوفر سلسلة 
منتجات ويست ريفرز في مجموعة من درجات اللحم بنسب دهون متعددة لشركاء محددين في مجال خدمات الطعام المتخصّصة وتجارة التجزئة، 

على المستويين المحلي والدولي.



The best shellfish, always.
Sustainable and Delicious Shellfish from pristine Western Australian Waters. Leeuwin Coast 
grows delicious and sustainable shellfish on our aquaculture farms in Albany, Western Australia.

O U R  A K O Y A   Akoya are grown in the Southern Ocean o� the coast of Albany where clear,
salty waters create a clean, crisp flavour profile unlike anything else. Described as having
a flavour reminiscent of abalone, with the brininess and minerality of an oyster, and an
underlying sweetness of a scallop, the Akoya is truly unique.

O U R  A L B A N Y  R O C K  O Y S T E R S   The unique estuarine environment of Oyster Harbour gives 
Albany Rock Oysters a rich flavour profile that is completely unique to Albany. Described as 
creamy and soft, rich with a briny finish, there is a unique floral complexity to the already bold 
umami flavours of an Albany Rock Oyster.

أفضل المحار على الدوام.
محار مستدام ولذيذ من المياه الأسترالية الغربية النقية. تزرع ليووين كوست المحار اللذيذ والمستدام في مزارع الاستزراع المائي في ألباني، 

غرب أستراليا.

منتجنا من محار أكويا  يُزرع محار أكويا في المحيط الجنوبي قبالة ساحل ألباني حيث تخلق المياه المالحة الصافية نكهة مميّزة تعكس نقاء المياه.
يُعتبر محار أكويا فريداً من نوعه حقا؛ً ويُوصف بأنه يتمتع بنكهة تُذكّرنا بالأسماك الصدفية )الأبلونغ(، مع ملوحة المحار ومعادنه وحلّاوة المحار 

الأصلية.

منتجنا من محار ألباني الصخري  تمنح بيئة مصبات الأنهار الفريدة في "ميناء أويستر" محار ألباني الصخري نكهة غنية، تتفرّد بها ألباني بكل 
التفرّد. يوصف محار ألباني الصخري بأنه كريمي وليّن وغني بمذاق مالح، ويحمل لمسة زهرية فريدة ومعقدة لنكهات أومامي الجريئة لهذا 

المحار.
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